
Fornells espera que l'enlla� a l'AP-7 generi inversi�

L'alcalde de Fornells de la Selva, Mateu Parera-Nieto, espera que el nou enlla� que s'est� construint des de

l'actual N-II f ins a l'autopista AP-7 serveixi Òper atraure noves inversions al municipiÓ. En una visita d'obres de

seguiment d'aquesta nova infraestructura, Parera-Nieto va manifestar el convenciment que el nou enlla� Òsigui un

actiu impor tant a l'hora d'atraure inversions i esperem que noves empreses es puguin anar instalálant al nostre

municipiÓ.

L'obra de connexi� entre els dos eixos viaris permet facilitar la sor tida de tots els vehicles des del pol�gon de

Fornells cap a l'AP-7, i al municipi esperen que aix� suposi un revulsiu pel mateix pol�gon industrial i tamb� per

reorientar bona par t del tr�nsit. El govern municipal t� reunions peri�diques amb els responsables de l'obra per

fer un seguiment dels treballs i resoldre qualsevol problema que sorgeixi en els terrenys municipals afectats per

l'obra.
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